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z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która odbyla siE dnia 06.06.2007r.

Porz4dek posiedzenia :
1. Gminny Fundusz Ochrony Srodowiska i Gospodarki Wodnej - efektywnoéó pozyskiwania

Srodków.
2. Sprawy róZne.

Protokól z poprzedniego posiedzenia komisji zostal przyj Ety jednoglosnie.

Ad.  1 .

Przewodnicz4ca Komisji Rewizyjnej Janina Radomska przedstawila analizE porównawcz4
Gminny Fundusz Ochrony Srodowiska przychody i wydatki w latach 2000 2006

Komisja przeanalizowala plan Gminnego Funduszu Ochrony Srodowiska na rok bie24cy.
Kierownik Referatu Budownictwa i Rolnictwa Jan Jonak poinformowal o érodkach na funduszu.
Znniejszyly siq wplywy z uwagi na to, ze przeslala funkcjonowaó Fabryka Papieru w Milkowie, która
zanieczyszczala rzekE t z fego fytulu byly naliczane kary.
Oczyszczalnia w Myslakowicach nie spelniatra wymogów - zosfala zmodernizowana.
Glówne wpiywy s4 za skladowanie odpadów na wysypisko.
ZL ,,Orzel" i Rauscherl to najwiqksze podmioty piac4ce za zanieczyszczanie powietrza.
Osoby fizyczne prowadzqce dzialalnoéó gospodarcz4 równie? placqkary za zanieczyszczame
Srodowiska, stosowne oéwiadczenia skladaj4 w UrzEdzie Marszalkowskim.

W n i o s e k :
Komisja wnioskuje o uSciSlenie wspólpracy Urzgdu Gminy zUrzEdem Marszalkowskim - Wydzialem
Ockony Srodowiska, w zakresie aktualizowania i weryfikowania wykazu podmiotów gospodarczych,
które powinny uiszczaó oplary za korzystanie ze irodowiska, w celu prawidlowej gospodarki w tym
zak¡esie i prawidlowego zasilania Gmin¡ego Funduszu Ochrony Srodowiska.

Rok 2000 2001 2002 2003 2004 2005 2006 Razem
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Wydatki razem: z tego:
-edukacja ekologiczna i
utrzymanie terenów zieleni
- ut¡zymanie porz4dku w
gminie ( kosze, pojemniki,
sprzEtanle)
- $rydatki inwestycyjne, sieó
wodno-kanalizacyjna
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Wydatki GFOS 2007 roku
- edukacja ekologiczna,
- utrzymanie zieleni
- utrzymanie porz4dku w gmime
- konkurs ,,najladniej sza posesja"
- usuwanie azbestu na terenie gminy kwota 14.000 zl.
Kierownik Jan Jonak poinformowal, Ze wybrano oferenta na opracowanie gminnego programu
usuwania azbestu

Wniosek:
Komisja Rewizyjna uznaj4c zabardzo waZny i pilny problem usuwania i úylizacji azbestu na terenie
gminy wnioskuje o zintensyfikowanie dzialaf, przez Starostwo Powiatowe i przyspieszenie prac nad
opracowaniem programu powiatowego w tym zakesie.
W zwi4zkt z opracowl.waniem gminnego programu usuwania azbestu prosimy o dostarczenie przez
Starostwo Powiatowe nastEpuj4cych informacji:
- ustalone lub projektowane miejsce zbiorczego skladowania azbestu pochodz4cego z Gminy
Myslakowice
- zasady dofinansowania usuwania azbestu ze érodków pozabud2etowych gminy
- informacje o wynikach przetargu wylaniaj4cych firmy do odbioru azbestu
- system reagowania w przypadkach samowolnego wyrztcania azbestu w miejsca niedozwolone.

Wniosek:
Komisja Rewizyjna wnioskuje o pÍzeanalizowanie zmiany formuly konkursu maj4cego na celu
podniesienie estetyki miejscowoÉci z ,,najladniejszej posesji" na ,,najladniej sz4 wieS".

Zapy lanie .
Komisja prosi o wyjaénienie czy Gminny Fundusz Ochrony Srodowiskajest zastlany przez oplafy
wplywaj 4ce z Kopalni Skalenia w Karpnikach oraz wnioskuje aby Komisja Rozwoju Gospodarczego i
Rolnictwa zajEla sig stopniem wykorzystania funduszu rekultywacji przez kopalnig.

Komisja prosi o informacjg na jakim etapie znajduje sig sprawa s4dowa zwi4zana z nielegalna wycinka
drzew na te¡enie Kopalni Skalenia.

¡'d.2.
Pismo UrzEdu Gminy z dnia 21,05.07 dot. odsetek karnych - protokól z dnia2l .03 .01 komisja
przyj gla do wiadomoóci.

Protokolowala
E. Nizwald

Przewodnicz4ca Komisji Rewizyjnej
Janina Radomska
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